
SGP Tarieven stadswarmte Eneco

Eneco geeft aan dat het tarief voor stadswarmte in 2023, niet omlaag gaat. 
Wij zijn teleurgesteld en eigenlijk boos. Het tarief zou niet tussentijd naar beneden kunnen, 
en Eneco zou geen extra marge maken. Dat is voor ons moeilijk te geloven.  SGP en ITH 
hebben de volgende vragen aan het College:

• Ziet de wethouder nog mogelijkheden om de energieprijzen voor stadswarmte in 
Houten in 2023 naar beneden te krijgen?;

• Eneco zet energie coaches in voor energie reductie. Zijn deze actief in Houten en 
wat doen ze dan? (Aangezien veel woningen met stadsverwarming al een goed 
energie label hebben)

De hoge stadswarmte prijzen kunnen een bedreiging zijn voor toekomstige warmtetransitie 
(dus van het gas af). 

• Ziet de wethouder in de hoge prijs van stadsverwarming een bedreiging voor eerste 
warmte transitie projecten in Houten-Zuid en wat kan de gemeente Houten doen om 
deze bedreiging te adresseren?

D66 Deelname aan de Nacht van de Nacht

Op zaterdag 28 oktober 2023 is het weer zover: de 19e editie van de Nacht van de 
Nacht, georganiseerd door de Natuur en Milieufederaties in heel Nederland. Tijdens 
de Nacht van de Nacht wordt Nederland donkerder én duurzamer gemaakt. Want 
overbodige verlichting veroorzaakt lichthinder en energieverspilling en verstoort het 
natuurlijke ritme van mens en dier. 
Op de website van de Nacht van de Nacht staan tips voor gemeentes, bijvoorbeeld 
om binnen de gemeente op te roepen te kijken naar bijvoorbeeld kassen, openbare 
verlichting, sportvelden, parkeergarages, sfeerlicht en reclame.
Volgens D66 een goed initiatief, dat wij graag navolging zien krijgen in de gemeente.

Vragen:

-In hoeverre doen wij als gemeente mee aan dit initiatief?

-In hoeverre is de wethouder van plan bijv. inwoners, bedrijven en maatschappelijke 
organisaties te benaderen om ze aan te moedigen mee te doen aan de Nacht van 
de Nacht?

-Is de wethouder van plan hiervoor publiciteit te genereren binnen de gemeente?

GroenLinks Convenant Duurzame Woningbouw 

Op 29 september 2022 hebben wij als gemeente Houten, samen met 90 andere 
partijen,  het Convenant Duurzame Woningbouw ondertekend. Houten zette in op 
niveau Zilver en het goede nieuws is dat we op veel onderdelen al Goud scoren. 



Een belangrijk onderdeel van dit convenant is ervaring opdoen, kennis delen en dit 
jaarlijks in de evaluatie met alle andere partijen inbrengen zodat we als gehele markt 
de transitie naar toekomstbestendig bouwen maken.

Hierover hebben wij de volgende vragen aan het college:  

1. Welke ervaring heeft het college in de eerste negen maanden opgedaan met 
de indicatoren  uit het convenant en het ambitieniveau Zilver en welke input 
uit die ervaring wil het college meegeven (in de enquête) aan de Provincie 
voor de jaarlijkse evaluatie om te delen met de overige partijen?

2. Hoe verlopen de gesprekken met initiatiefnemers/ontwikkelaars aan de 
voorkant over wat het betekent om op niveau Zilver te bouwen?1  

3. In hoeverre geeft het college invulling aan de pilot ‘circulariteit’ (motie 066-
2022); wanneer en met welk initiatief is ze dit van plan?

1 Zie ook het document ‘afwegingskader duurzame woningbouw’ van de Provincie dat hierbij ondersteunt op 
https://toekomstbestendigbouwen.nl/app/uploads/2023/02/ProvincieUtrecht_Afwegingskader_Duurzame_W
oningbouw_Februari2023.pdf)
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